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Hoi,

Kleine aanvulling, zie bjilage. Ik snap dat niemand zit te wachten op meer overleggen, maar zou het niet goed zijn
om hoogstens een half uur per week kort/puntsgewijs iedereens voortgang/issues te bespreken? Dan ook EEE
(Z&O) erbij en eviBEl ( ? EXER?) erbij? Dingen gaan zo snel dat ik iig behoefte heb kort te horen wat er

speelt, dan kan je daarna altijd nog besluiten om apart een gedetailleerdere bespreking te plannen met iemand.

Groeten,

Er —
National Institute for Public Health and the Environment (RIVM)

Centre for Infectious Disease Control

5.1.2e

JI3720 BA Bilthoven, the Netherlands

Tel: +31 (0)30NEEN
Fax: +31 (0)30 JEAEL

Email:[IEEE[at] rivm.nl

http://www.rivm.nl
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3015 CE Rotterdam, the Netherlands
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Subject: RE: kiemsurveillance

Hoi,

Hierbij een lijst van alles wat er aangepakt moet worden voor het realiseren van deze kiemsurveillance en wie

daarvan de trekker is.

Graag aanvullingen.
Groeten,
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Subject: kiemsurveillance

Collega’s,
Even een terugkoppeling over kiemsurveillance zodat iedereen weer dezelfde info heeft.

Afgelopen vrijdag hebben [EXEen ik met[IEEE oesproken. Het was een gesprek op hoofdlijnen,

aangezien er noch van Emc noch van RIVM kant inhoudsdeskundigen waren aangesloten. In het gesprek is van

beide zijde de goede wil uitgesproken om hier samen aan te werken. Wij hebben aangegeven dat wij vanuit VWS de

opdracht hebben kiemsurveillance voor COVID op te zetten, maar dat graag in goed overleg met Emc doen. JEEEEH
gaf aan dat ze dmv projecten met name op het internationale stuk bezig is. We waren het er over eens dat dit

bijelkaar moet komen (wij zitten overigens ook vaak in deze projecten) om te zorgen dat we geen aparte databases

bouwen. Natuurlijk zitten er verschillen, vanuit de medische (patienten) hoek zijn de AVG zaken anders dan zoals

dat geldt voor publieke gezondheid, maar daar moeten we een goede weg in vinden. Er is ook gesproken over een

aantal oud-zeer punten (zoals ook al aangegeven door Emc in de reactie op het stuk). Wij hebben aangegeven dat

deze ervaringen (vooral Noronet) ons kunnen helpen om een aantal zaken te verbeteren, hetzij technisch, hetzij in

de samenwerking. Tenslotte is gesproken over governance, daarbij hebben we besproken dat het handig is als er

vanuit RIVM en vanuit Emc een duidelijk aanspreekpunt/ projectleider is, daarbij hebben we aangegeven dat dat

ook betekent dat wij dan “achter de voordeur” de connectie leggen met anderen (cq EPI, LCI) zodat er niet met 3

RIVM’s wordt gesproken.
Tenslotte hebben we besloten op korte termijn een fysieke bijeenkomst te organiseren bij RIVM waarbij we een

aantal betrokkenen samen zetten en over en weer openheid van zaken geven. We stellen ons daar een sessie bij
voor waarbij wij en emc vertellen over ons werk. Een voorlopige agenda zou kunnen zijn:

« waar staan we nu, wat hebben we gedaan ogv sequencing, pipelines, delen data, etc en waar willen we naar

toe

+ welke (internationale) projecten zitten hier bij (EU, VEO etc)
e wat is ons gemeenschappelijk doel

In deze bijeenkomst moeten vooral ook de pijnpunten en irritatie besproken worden, dat is ook de reden dat we erg

hechten aan een fysieke bijeenkomst.

In vervolg hierop heb ik afgelopen dagen met een aantal van jullie gesproken. Ik heb evraagd of hij als

projectleider wil optreden bij deze nieuwe start, hij heeft daar mee ingestemd. Ik heb en gevraagd
vanuit hun expertise en ervaring met sequencing, noronet en kiemsurveillance intern nauw samen te werken met

BEd om alles voor elkaar te krijgen zijn de contacten van een ieder nodig naar partner labs, deze zitten vaak op

persoonlijke basis en het is natuurlijk niet de bedoeling dat (EE dat allemaal overneemt. Wel is het goed om naar

buiten 1 aanspreekpunt te hebben en vooral om de verhouding met Emc goed vorm te geven.

Ik ga nu metEE contact opnemen om te zien op welke termijn we een bijeenkomst kunnen organiseren, met

wie en wie vanuit Emc het eerste aanspreekpunt wordt. Het lijkt mij logisch als wij de bijeenkomst bij wonen met:

CFS [EEEDN, IEEE <n ikzelf, mocht dat agenda technisch een ramp zijn dan kijken we wat wel

mogelijk is.

Zoals jullie kunnen lezen in bovenstaande is er geen verdeling afgesproken over monsters tbv uitbraakonderzoek,
dat is nu te vroeg, maar als het ons lukt om uit de concurrentie strijd te blijven die ik soms voel kunnen we iets

moois bouwen!

Ik heb er na het gesprek van vrijdag vertrouwen in, ik hoop jullie ook. Laat mij weten als jullie twijfels of

opmerkingen hebben. Zodra we een datum weten voor de bijeenkomst gaan we aan de slag met de inhoud.


